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Jegyzőkönyv 

Készült: 2013. április 09-én a bocskaikerti Németh László Általános Iskola és 

Alapfokú Művészetoktatási Intézmény közösségi termében tartott 

közmeghallgatásról. 

. 

Jelen vannak:         Szőllős Sándor   polgármester   

Dr. Tarcali Gábor  alpolgármester 

 Dr. Lőrinczy Tamás 18
39 

órakor távozik  

Nagy Mihályné 

Záhonyi László képviselők 

 Szaniszló Tamás   jegyző 

Gonda Lajosné jegyzőkönyvvezető 

 

Igazoltan távol van: Bak Attila Gábor 

Gorzsás Attila  képviselők 

 

Meghívott vendégek: Dr. Vincze István rendőr alezredes 

   Ráczné Hamerszki Judit intézményvezető  

   Harmati Józsefné pénzügyi vezető 

   Szilágyi Gyöngyi mb. óvodavezető 

  kb. 50 fő bocskaikerti lakos 
 

Szőllős Sándor polgármester úr köszönti a megjelenteket, külön köszönti Tasó László 

országgyűlési képviselő urat és Dr. Vincze István rendőr alezredes urat. Ismerteti a 

napirendi pontokat, melyet a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következők szerint 

elfogad: 

Napirendi pontok: 

 

Tasó László országgyűlési képviselő beszámolója 

Előadó: Tasó László országgyűlési képviselő 

 

A Hajdúhadházi Rendőrkapitány beszámolója a rendőrség tevékenységéről, 

különös tekintettel a település közbiztonságának és közlekedési rendjének 

helyzetére 

Előadó: Dr. Vincze István rendőrkapitány 

 

 Tájékoztató a Bocskaikerti Polgárőrség munkájáról 

Előadó: Szőllős Sándor polgármester 

 

 Különfélék. 
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1. napirendi pont: 

 

Tasó László országgyűlési képviselő beszámolója 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy mielőtt képviselő úr elmondaná 

beszámolóját az elmúlt időszakot illetően, szeretné tájékoztatni a jelenlévőket, hogy a 

képviselő-testületünk ma fogadta el az önkormányzatunk zárszámadását 2012-ről. 

Önkormányzatunk 2012-ben összesen 100 millió forintos támogatást kapott, amely az 

ÖNHIKI pályázatból, a konszolidációból, illetve a BM önerő alapból tevődik össze. 

Külön megköszöni Tasó László országgyűlési képviselő úr közbenjárását, amely 

nagyban hozzájárult ennek a nagy összegű támogatásnak az elnyeréséhez. A 

megkapott támogatásból kifizetésre kerültek a számláink, fejlesztések valósultak meg 

a településünkön és 45 millió Ft-os pénzmaradványt hoztak át erre az évre. Átadja a 

szót Tasó László országgyűlési képviselő úrnak, a napirendi pont előadójának. 

Tasó László országgyűlési képviselő úr köszönti Polgármester Urat, Kapitány Urat, 

Alpolgármester Urat és minden megjelentet. Elmondja, hogy a bocskaikerti 

zárszámadás pozitív visszhangot válthat ki a lakosság körében, illetve a testület 

nyugodtan kezdheti meg az évet.  

Novemberben a Kormányfő fontos lépést tett meg azzal, hogy az önkormányzatok 

konszolidációját megkezdte. 1990-től működnek önkormányzatok Magyarországon. 

Mostanáig az önkormányzati gazdálkodás nem mindig volt kiszámítható. Volt egy 

jelentős igény, ami feszültséget okozott állam és az önkormányzat között, egyre 

kevesebb támogatást kaptak az önkormányzatok a kötelező feladatellátáshoz, ezért 

nem csak szegényedtek, hanem néha a működésképtelenség is előfordult. A probléma 

halmozódott, de ezek a problémák a konszolidációval megoldódtak. Felvetődött az a 

kérdés is, hogy mi van azokkal az önkormányzatokkal, akiknek nincs 

adósságállománya. Ezeknek az önkormányzatoknak három típusa van. Az egyik ahol 

az önkormányzat csak néhány száz lakossal rendelkezik, ők nem is tudtak nagyobb 

pályázaton részt venni, hiszen nem volt meg a sajátforrásuk. A második típusú 

önkormányzat rendelkezett komoly bevétellel, a harmadik típus pedig addig fejlesztett, 

amíg volt pénze. Ezek az önkormányzatok érezhették, hogy ők rosszul jártak, mert 

nem mertek fejleszteni, sokan kényelmesek voltak. Az ő választókerületében a 

polgármesterek merészek voltak, kockáztattak és nagy részük sikerrel járt. Gratulál 

Bocskaikert részére, mert látványosan fejlődik. Az önkormányzatok közül sokan 

túlvállalták magukat. A kormány az 5000 fő alatti települések minden adósságát 

kifizette, így január 01-től nyugodtabban tudtak kalkulálni. A nagyobb települések 

kisebb mértékű támogatást kaptak. Véleménye szerint ez a konszolidáció óriási lépés 

volt. 

A devizahiteleseknek is nagy problémája volt az elmúlt évben, Magyarországon 340 

ezer családot érintett, nekik három fajta módon segítettek. Ez is egy fontos lépés. 

A közigazgatás is átalakult a járás rendszer kialakításával. Hajdúhadház, Téglás és 

Bocskaikert egy járást alkotnak. Ez a bocskaikerti lakosok kényelmét szolgálja, mivel 
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nem kell messzebb elmenni, mint Hajdúhadház. Az átalakítás még teljesen nem 

fejeződött be, év végére szeretnék az egy ablakos ügyintézés kialakítani. Ez azt jelenti, 

hogy az ügyfélnek egy ablakon kell a kérelmét beadni és nem az ügyfél fog „utazni”, 

hanem az ügyintőzők között a papír. 

Igyekeznek olyan döntéseket hozni, ami a többség érdekeit szolgálja. Magyarországon 

az elmúlt 1,5 évben sok minden történt, sok esetben gazdaságilag támadták 

Magyarországot. Nem arról van szó, hogy a külföldi országok annyira aggódnának a 

magyarországi demokráciáért, hanem ez gazdasági jellegű beavatkozás, 

érdekcsoportok beavatkozási szándéka. Ezt kellő tartással el kell viselni. 

Magyarországon feszültségben élnek az emberek, a média által generált mesterséges 

feszültségben, amit egyelőre nem tudnak gyengíteni. Ez a feszültség gerjesztés 

szándékos. Voltak az elmúlt három évben olyan kormányzati döntések, amik nem 

sikerültek jól, amit sok esetben korrigálni kellett. Ezek is hozzátettek a feszültséghez, 

mert a média, az ebben érdekelt pártok a nyilvánosság elé több jelentőséget 

tulajdonítottak a hibás döntéseknek, mint amennyi jelentősége volt. A politikai 

csatározások az emberekre is rossz hatással van. Nagyon nehezményezi, hogy 

elfogadták a média törvényt, a külföld már akkor ellenezte, mikor azt még le sem 

fordították, közben nagyon gyenge média törvény van Magyarországon, hogy az 

vérlázító. Az a fajta feszültséggerjesztés, ami a hírek közlésével történik az 

képtelenség. Rendkívül káros a média összhatása. Ez nem csak Magyarországon 

jellemző. Ha nem tesznek ellene valamit, akkor nagy baj lesz. Olyan helyzetbe került 

Magyarország, hogy az emberek nem tudnak kellő biztonsággal tájékozódni. Ami az 

elmúlt három évben történt Magyarországon, az sem került olyan módon értelmezhető 

formába, az emberek nem tudják, hogy igazából mi is történt. Az elmúlt három évben 

sokkal több pozitív dolog történt, mint az elmúlt húsz évben, azon dolgoznak, hogy az 

emberek tisztábban lássanak. 

3500 fővel több rendőr van Magyarországon az tény, de nem mindenhol érezhető ez a 

változás. A hajdúhadházi rendőrkapitányság területén kevés az alakulás, ami segítené a 

hatékonyabb munkát. Még mindig létszám- és gépjárműhiány van. Miniszter úrnak 

már kétszer jelezte a problémát, reméli a harmadik alakalom már eredményes lesz.  

Egyértelműen megerősítés szükséges, mert Debrecent leszámítva a hajdúhadházi 

rendőrség a leggyengébb eszközállománnyal rendelkezik és a bűnelkövetés itt a 

legmagasabb.  Bízik benne, hogy a hónap végére Belügyminiszter úrtól kap megfelelő 

választ a kérdésre, ha nem akkor a Miniszterelnök úrhoz fordul.  

 

Szőllős Sándor polgármester úr megköszöni képviselő úr beszámolóját. Köszöni az 

elismerő szavakat a település nevében. Képviselő úrnak nagy szerepe volt abban, hogy 

hajdúhadházi járáshoz tartozzon Bocskaikert.  

 

Káplár Antal bocskaikerti lakos köszönti a jelenlévőket. Elmondja, hogy 2-3 évvel 

ezelőtt súlyos problémát okozott a csapadékvíz. Jelenleg is ez a helyzet. Kéri az 

önkormányzatot, hogy problémára keressen megoldást, Képviselő úr pedig támogassa.  

 

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy két évvel ezelőtt a 

szükséges intézkedéseket megtették. Amennyiben lesz felszíni csapadékvíz 

elvezetésére pályázat, akkor a településrész egészére készítenek felmérést. Addig is 
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meg kell keresni azt a megoldást, hogy hogyan tudnák megoldani az egész település 

csapadékvíz elvezetését. 

A Parlament a közeli napokban elkülönített 350 milliárd forintot a kis- és 

középvállalkozások támogatására, ettől várják a gazdaság fellendülését, illetve 

munkahelyteremtést. A jelenlévők nem érzik, hogy mekkora előnyt jelent, hogy a 

hajdúhadházi járáshoz tartozik Bocskaikert, mert nem kell menni Debrecenbe ügyet 

intézni, ami egy napot vesz igénybe. Képviselő úr aktívan támogatta, hogy a megyei 

önkormányzatoknak a fejlesztési szerepe és az önkormányzatok pályázati fejlesztési 

támogatásai milyen formában kerüljenek szétosztásra. A napokban a Leader csoport 

megalakult, innen is tudnak Uniós forrásokat szerezni, ennek is aktív részese volt 

Képviselő úr.  

 

Tasó László országgyűlési képviselő úr a csapadékvíz elvezetés minden településen 

probléma. Hatalmas mennyiségű víz tárolására lenne szüksége Magyarországnak. A 

felső Tiszán épül egy víztároló, ami 18 milliárd forintba kerül. Az Uniós forrásokat 

meg kell előlegezni. Az Uniós források 2014-ben indulnak újra. Most tervezik, hogy a 

jövő évre mire tudnak pályázni.  

Önerő alapra már nem csak az önkormányzatok, hanem civilek is pályázhatnak. 

Vannak olyan beruházások, amik önkormányzati, civilszféra és vállalkozói szféra 

együttműködés alapján valósulhat meg, ebben az esetben az állam átvállalja az önerőt 

esetekben 100 %-ban, sok esetben 50%-ban. 

Az önkormányzatban most is vannak feszültségek, vannak önkormányzatok, ahol 

működési hiánya utaló jelek vannak, lesz egy rendszer ahol meg kell jelölni, hogy 

melyek azok a problémás helyek ahol gondok vannak. Erre a Kormány elkülönített 

egy 30 milliárd forintos keret, azért hogy az ilyen jellegű problémákat tudják kezelni. 

2014-ben ez a segítségnyújtás már el fog maradni, vagy nagyon indokolt esetben 

adnak támogatást. 

A rezsicsökkentéssel kapcsolatban a FIDESZ gyűjt aláírásokat, az élelmiszer ÁFA 

csökkentéssel kapcsolatban az MSZP. Akinek a rezsicsökkentéssel problémája van, az 

buta ember. Az, hogy a gáz és a villany ára csökken, az minden ép eszű embernek jó. 

Ennek a módja és formája milyen sikeres az másik kérdés. Miért került Magyarország 

abba a helyzetbe? Mert, az hogy Magyarországon mennyibe kerüljön a gáz egy orosz 

forgalmazó cég tárgyalta meg egy német felhasználó céggel, ez így volt, amíg a 

lépéseket meg nem tették. Az is hazugság volt, hogy korábban azt mondták, hogy a 

Kormány ez ellen semmit nem tehet. A lépéseket megtették és az volt a reakció, hogy 

baj van a demokráciával Magyarországon. Nem erről van szó, hanem arról hogy a 

multiknak nem megfelelő döntés született.  

Kampányfinanszírozási törvényt szeretnének megalkotni, hogy szabályozzák le, hogy 

a külföldi pénzekkel ne lehessen pénzelni a magyar politikai pártokat. Ez mindenkinek 

érdeke. Mindig is vannak támogatói a politikai pártoknak, de korlátokat kell szabni, ez 

Magyarország belügye. Egyetért azzal, hogy csökkenteni kell a politikusok létszámát. 

2014. évtől a helyhatósági képviselők száma 25 ezerről 16 ezer főre csökken, a 

Parlament létszáma 199 főre csökkent. Véleménye szerint ez is egy fontos lépés.  A 

lakosság jogosan várta el, hogy legyen kevesebb politikus, kevesebben éljenek 

közpénzből. Magyarországon a választópolgárok nem mindig meggondoltan 

szavaznak, megfontoltabbnak kell lenni, súlyos döntésről van szó. 
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Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr elmondja, hogy az elmúlt néhány évben komoly 

eredményeket ér el Bocskaikert, többek között Képviselő úr hatékony segítségével, 

amit megköszön. Az elkövetkező időszakban reméli, hogy lesz olyan esemény, ami 

gazdagítja a települést, pl. az Oláh S. és Teleki utca aszfaltozása. Reméli, hogy a 

vízelvezető kérdése is megoldódik. 

Kéri Képviselő urat, hogy a Rendőrség kérdésében minden segítségét vegye latba, a 

Rendőrkapitányság fejlesztésével kapcsolatban, azért, hogy Bocskaikert 

közbiztonságát és közlekedési rendjét megerősíthesse. Felháborítónak tartja, hogy a 

település idén ünnepli önállóvá válásának 20. évfordulóját és csak papíron van körzeti 

rendőr, a gyakorlatban nincs önálló rendőri jelenlét.  

Továbbá kéri Képviselő urat, hogy mondja el a Parlamentben, hogy a rendőr 

munkájának legyen olyan hatása, hogy akit elfognak, azt nem engedjék ki azonnal, 

legyen Magyarországon igazságszolgáltatás. Igen fájó, hogy a dolgokat nem lehet 

nevén nevezni, azért mert valakinek más a bőrszíne, másvalláshoz tartozik, vagy 

valamilyen kisebbséghez tartozik, akkor nekik csak jogaik vannak, és a bűneiket nem 

lehet rajtuk számon kérni. Igen fájó, hogy a tisztességes magyar ember van elnyomva. 

Kéri Képviselő urat, hogy a Parlamentben a párttársai figyelmét hívja fel, hogy a 

magyar embereknek az érdekeit is képviseljék ebben az országban.  

 

Tasó László országgyűlési képviselő úr elmondja, hogy tegnap fogadtak el egy 

módosítást a Parlamentben, ami arról szól, hogy a nem kisebbség is megvédheti 

magát. A Btk. módosítása folyamatban van, nem sokára hatályba fog lépni. Július 01-

től konkrét lehetősége van mindenkinek, hogy megvédje a saját tulajdonát. Nehéz 

helyzetben van a Bíróság, a törvények alapján sok esetben nem tudja jól elvégezni a 

munkáját. Ezen a területen még dolgoznak, mert vannak még problémák. Nem a 

kisebbséggel van baj, hanem egyes emberekkel. 

 

Szőllős Sándor polgármester úr megköszöni képviselő úr beszámolóját, a képviselői és 

lakossági hozzászólásokat. 

 

2. napirendi pont:- 

 

 

A Hajdúhadházi Rendőrkapitány beszámolója a rendőrség 

tevékenységéről, különös tekintettel a település közbiztonságának és 

közlekedési rendjének helyzetére 

 

 

Szőllős Sándor polgármester úr gratulál kapitány úrnak a március 01-i kinevezéséhez. 

Kapitány urat mikor megbízták ezzel a munkával, akkor nem egy egyszerű 

kapitányságot örökölt. A kapitányság felszereltsége, ellátottsága és létszáma, a hozzá 

tartozó településekhez mérten sem megfelelő. A bűnügyek számának tekintetében az 

egyik legleterheltebb kapitányság. Köszöni Kapitány Úrnak, hogy elkészítette az 
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írásos beszámolóját, átadja a szót Dr. Vincze István rendőrkapitánynak, hogy az írásos 

beszámolóját egészítse ki. 

Dr. Vincze István rendőrkapitány úr elmondja, hogy az előző napirendi pontban 

érintve volt a közbiztonság helyzete. A hajdúhadházi kapitányság a legleterheltebb 

rendőrkapitányság, a bűncselekmények száma és létszám hiány miatt. Komoly 

létszámhiánnyal dolgoztak 2012. évben. A hajdúhadházi rendőrkapitányság 13 

település biztonságáért felel, ami földrajzilag nagyon széttagolt. A települések 

lakosságának összetétele, mivel kelet Magyarországon itt található az egy tömbben élő 

legnagyobb roma kissebség – anélkül, hogy ezt negatív felhanggal mondaná –, a 

munkanélküliség ráta a megyei átlagtól lényegesen magasabb arányú, ezek jelentős 

mértékben befolyásolják a 13 településnek a kriminalitását, ez alól nem kivétel 

Bocskaikert sem, egyrészt Hajdúhadház, másrészt Debrecen közelsége miatt. 

A járási rendszer a kapitányságot egyelőre még nem érintette. A kapitányság területe 

három járást is érint, elég nehéz helyzetben van, mert egyszerre kellene ott lennie pl. 

egy védelmi bizottsági ülésen.  

Elég jelentősen ingadozik a bűnelkövetés dinamikája, de sajnos magas szinten 

stabilizálódott a kapitányság területén, ötödik éve 2000 feletti a bűncselekmények 

száma. Tavaly 2294 bűncselekményt regisztráltak a 13 településen, ebből nagyrészt 

Hajdúhadház, Téglás és Bocskaikertben történt. 252 millió forint kárt okoztak az 

elkövetők, durván 10 % -át sikerült visszaszerezni, ami a lehetőséghez képest ez jó 

eredmény. Bocskaikertben 155 bűncselekmény volt a tavalyi évben, ez 6,7 %-a 

kapitányság összes bűncselekményének. A megyében történt garázdaság minden 

negyedik a hajdúhadházi rendőrkapitányság területén történt. A vagyonelleni 

cselekmény Bocskaikertben 124 bűncselekményt jelent, ebből lopás 78 db, betörés 40 

db. Rablás az utóbbi két évben nem volt Bocskaikertben. A garázdaság tekintetében 

Bocskaikertben több mint 60 %-os csökkenés történt, 11-ről 4-re csökkent a száma.  

Tavaly 642 esetben kellett különböző hatóságok elé vinni az embereket. Hajnalban ki 

kell menni értük, munkaidőbe ki kell szállítani az ország különböző pontjaira, ez is 

kiveszi a rendőröket a munkájukból. Ez komoly közterület jelenlét csökkentő tényező. 

A közlekedési biztonság tekintetében jelentős eredményeket értek el. Bocskaikertben 

Közel 6 millió forint bírságot szabtak ki közel 300 embernek. Közigazgatási ügyben 5 

embert kellett közigazgatási hatósági bírsággal súlytani. 

A személyi szabadság korlátozásával hatékonyabban szeretnének élni, 2013. április 

09-ig összesen több embert vettek őrizetbe, mint 2012.évben összesen. 

Körzeti megbízott van Bocskaikertben, de sajnos néha el kell vinnie, mert kevés az 

embere. A Hajdúhadház járásközpont lett az állampolgári bejelentések lekezelése 

ennek a közterületi reagáló szolgálatnak lenne a feladata, ahhoz, hogy a nap 24 

órájában ezt biztosítani tudják, 12 fő szükséges. Muszáj a körzeti megbízottat 

odarendelni, hogy a segélyhívásokat tudják fogadni. Létszámhiánnyal küzdenek, 
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erőfeszítéseket tesznek a hiány megoldására, 5 kollega hazahozatalát kezdeményezte, 

ha ez megvalósul, akkor a körzeti megbízottak is többet lehetnének a településükön. 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy alapvető probléma az, hogy a körzeti 

megbízott nincs jelen elegendő óraszámban, Bocskaikertben. Bízik benne, hogy ez az 

állapot javulni fog. 2012. évben elmondható, hogy javult a településen élő emberek 

szubjektív biztonság érzete. Ez annak is köszönhető, hogy változott a körzeti 

megbízott személye, aki kellően motivált és eltökélt, ezáltal kivonásra került a 

rákóczikerti bűnöző csoport. 2012-ben a közlekedés szempontjából szerencsére nem 

történt halálos baleset. Kéri a lakosságot, hogy figyeljenek oda a közlekedésre, mert a 

Debreceni utcán, a szervizúton sokszor gyorsabban mennek, mint a 4.sz. főúton. A 

parkolóba abszolult nincs rend, hiába van tiltótábla és felfestve a záróvonal. A Baross 

G. utcán tragédia egyes emberek közlekedése, a gyerekek nincsenek bekötve a 

gépkocsik ülésébe, a gépjárművezetők olyan helyen állnak meg, hogy a többi autós 

nem fér el mellettük. A vendéglátóhelyeket is ellenőrizni kell, mert a lakosság 

gépjárművel, kismotorral és biciklivel megy oda és nem mindenki alkoholmentes italt 

fogyaszt, majd utána úgy közlekednek.  

Feljelentést fognak tenni ismeretlen tettes ellen, mert a közlekedési táblákat és az 

aknafedeleket egyesek ellopják. Ez nagyon balesetveszélyes.  

A rendőrséggel korrekt a kapcsolat, folyamatos egyeztetések vannak Bocskaikert 

biztonsága érdekében. 

 

Pénzesné Kujbus Ilona bocskaikerti lakos elmondja, hogy ő a Monostordűlőben lakik. 

Éjszaka ½ 3 kor egyesek két autóval is mentek lopni, arra a környékre ahol lakik.  

 

Dr. Vincze István rendőrkapitány úr zárszóként szeretné megköszönni a 

Polgárőrségnek, az önkormányzatnak és mindazoknak, akik segítették a rendőrség 

munkáját. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testület ének 

32/2013. (VI. 09.) KT. sz. határozata 

 

A képviselő-testület  

 a rendőrségről szóló módosított 1994. évi XXXIV. törvény 8. §-a alapján 

megtartott rendőrkapitányi beszámolót elfogadja.  

 

A határozatról a Hajdú-Bihar megyei Rendőr-főkapitányt, illetve a hajdúhadházi 

Rendőrkapitányságot tájékoztatni kell. 

Határidő: 2013. május 15. 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

 

(Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr 18
39

 órakor távozik.) 
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3.  napirendi pont: 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy 2009. évtől vezetője a Polgárőrségnek, 

amely szervezet mostantól, a törvények változása miatt, egyesületi formában fog 

működni. A Polgárőrség létszáma változó, jelenleg 20 fő. A létszám függ a településen 

elkövetett bűncselekmények jellegétől. Szeretettel vár mindenkit, aki betöltötte a 18. 

életévét és szeretné javítani a közbiztonság helyzetét. Annak a 20 embernek 

megköszöni a munkáját, akik ingyen, térítésmentesen, szabadidejükben, vagy saját 

gépkocsival, vagy a polgárőrség gépkocsijáéval járőrszolgálatot teljesítenek. A 

rendőrséggel megkötötték az együttműködési megállapodást. Ez egyrészt törvényi 

előírás és rendkívül praktikus, mert együtt járőröznek a rendőrséggel. Köszöni 

azoknak az embereknek a támogatását, akik segítették, hogy tudjanak üzemanyagot és 

felszerelést vásárolni. A helyi lakosok támogatás mellett az országos polgárőr 

szövetség támogatására is igényt tartanak, ami évente nagyságrendileg 300 eFt. A 

polgárőrök nem csak a belterületen, hanem a külterületen nappal és éjszaka 

járőröznek. Ez fontos, mert a betörések egy része nem csak este történik. A 2013. évi 

célkitűzésként szerepel: az eszközök felszerelések beszerzése, taglétszám növelése, 

polgárőr igazolvány frissítése, a rendőrséggel közösen a település közbiztonságának 

javítása.  

(Polgármester úr bejelenti érintettségét, ezért a szavazáson nem vesz részt.) 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testület ének 

33/2013. (VI. 09.) KT. sz. határozata 

 

A képviselő-testület  

 a 2012. évre vonatkozó polgárőrségi beszámolót elfogadja.  

 

Határidő: 2012. május 30. 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

 

 

 

Különfélék: 
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Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy Bocskaikert az idén ünnepli önállóvá 

válásának 20. évfordulóját, amit szeretnék méltó módon ünnepségsorozattal 

megünnepelni. 

 A Debreceni utcán a kiszáradt vérszilvafákat pótolták, 150 db új fát ültettek.  

Az óvodánál a szalagkorlátot felvették, így biztosították a régi, megszokott 

közlekedést. Ez a környéken lakók közlekedését nagymértékben segíti, a központban 

közlekedési lámpánál ezután már nem torlódnak fel a gépjárművek. Viszont veszélyt 

jelent az óvodába járó gyerekek és felnőttek számára, kéri a lakosságot, hogy ezen a 

szakaszon körültekintőbben közlekedjenek. A Diófa utcai szalagkorlát is hamarosan 

feloldásra kerül.  

A forgalomcsillapító sziget építése 2-3 hét múlva befejeződik. Ez a közlekedési 

koncepciónak a záró eleme. A szervizút kiépítése, a kerékpárút megépítése, a 4. sz. 

főút megvilágítása folytatódik egészen a temetőig. A Monostor utcai buszmegállótól 

20 méterre 20 méter hosszan, 2 méter szélesen a temető irányában fog kiépülni a 

csillapító sziget. Az óvoda sarkától kezdődően további 18 db lámpatest kerül 

kiépítésre. Az óvoda elé sárga villogó lámpát és egy zebrát szeretnének. Ezt még le 

kell egyeztetni a Közúttal.  

Azon dolgoznak, hogy az Oláh S. és a Teleki utcán az elmaradt beruházások 

megvalósulhassanak. Az Oláh S. utcán ki fog épülni 6 méter széles aszfaltút, járda, 

megoldódik a csapadékvíz elvetés és a közvilágítás fejlesztés. A Teleki utcán az 

elkerülő kiépített csatlakozásának vonalában folytatódna a 6 méteres aszfaltozott út, 

közvilágítás fejlesztés és csapadékvíz elvezetés. 

Az utak gréderezése megtörtént, sokat javított az állapotukon, közlekedhetőbbé váltak. 

Az Idősek klubjának az épület bővítési pályázata tartaléklistán van, a bővítés 

lehetőséget ad majd arra, hogy több nyugdíjasnak kulturált teret biztosítson. 

1,5 millió forintot költöttek eddig a Monostor utca végátemelő szivattyú javíttatására. 

Kéri a lakosságot, hogy ne dobáljanak a szemeteket a csatornába, mert ezzel 

veszélyeztetik a település szennyvízelvezetését.  

Jelenleg 33 közmunkás dolgozik a településen, az önkormányzatnak 2,5 millió forintot 

kell pótolni a közmunkaprogramba. 

Az E.on elvégezte a karbantartást, az önkormányzat folyamatosan kéri a szolgáltatót, 

hogy tartsák karban a hálózatot, a vezeték alatt lévő fákat vágják le. 
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2012-ben 500 millió forint volt az önkormányzat költségvetése, ebben az évben 289 

millió forint, ettől az évtől kevesebb pályázaton tudnak majd részt venni, de ez nem azt 

jelenti, hogy nem kívánják tovább fejleszteni a települést. 

Nagy Mihályné képviselő asszony felhívást intéz a lakossághoz, hogy ebben az évben 

is közös erővel tegyék rendbe a kiserdő területét. Szeretnének néhány kerti padot, 

asztalt, szeméttárolót a kitakarított területre elhelyezni, a Kertbarátkör segítségével. Az 

Activus egyesület úgy határozott, hogy a 2011. évben kapott 1 %-os adó 

felajánlásokból megvásárolja az előbb említett eszközöket. Kéri, a lakosságot hogy 

csatlakozzanak a kezdeményezéshez. Továbbá javasolja, hogy egy szombati napot 

válasszanak ki és takarítás ki a szeméttől a település utcáit, ehhez gumikesztyűt 

mindenkinek biztosítanak. Tegyük szebbé, élhetőbbé településünket. 

Záhonyi László képviselő úr elmondja, hogy több lakos megkereste, hogy a játszótéren 

nincs WC. Javasolja, hogy az önkormányzat találjon erre a problémára valamilyen 

megoldást. 

Kemecsei Imréné bocskaikerti lakos elmondja, hogy amióta kivágták a kiserdőt, azóta 

nagyon nagy a por az utcán. Megkérdezi, hogy mit lehetne ez ellen tenni? 

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy a terület magánkézben van.  

A tulajdonosok kiadják gazdálkodásra, és úgy gondolja, hogy valamilyen növénnyel 

be fogják ültetni, hogy ki legyen használva a terület, és hogy ne okozzon gondot a por 

és a homok a környező utcákon. Egyeztetni fog a tulajdonosokkal, hogy a terület minél 

kevesebb problémát okozzon.  

Kovács Sándor bocskaikerti lakos elmondja, hogy Tasó László képviselő úr a 

rezsicsökkentéssel kapcsolatosan említette, hogy kérdőívek találhatóak országszerte. 

Nála is van ilyen kérdőív, amit ezután aláírhatnak bármikor, aki kéri, azt személyesen 

megkeresi. 

Erdős Imréné bocskaikerti lakos megkérdezi, hogy az Oláh S. utca tereprendezése 

mikor fog megtörténni?  

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, nem Oláh Sándor utca ellenes. 

Birtokában van egy levél, amelyben azt kérte néhány ott élő lakos, hogy az 

önkormányzat ne javítsa azt az utcát. Az utca az önkormányzat tulajdona és javítani 

kell. A gréder is járt arra, a közmunkások is ki fognak menni a területre és rendbe 

teszik.    

Sónyák István bocskaikerti lakos megkérdezi, hogy a 4-es sz. elkerülő Bocskaikerti 

részének világítását valóban az önkormányzat fizeti? Mert az látja, hogy délelőtt 11 

órakor még égnek a lámpák.   
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Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy igen, ez volt a feltétele, 

hogy bocskaikerti csatlakozásnak. Köszöni az észrevételt, jelezni fogja az illetékesek 

felé. 

Szőllős Sándor polgármester úr köszöni az aktív részvételt. 

 

Több hozzászólás nem volt, ezért Polgármester úr 19
35 

órakor bezárta az ülést. 

 

Kmf. 

 

 

Szőllős Sándor         Szaniszló Tamás 

 polgármester        jegyző 

 

 


